
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. september 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 904 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S). 

 

Spørgsmål nr. 904:  

”Agter ministeren i forlængelse af sit svar på SUU alm. del - spørgsmål 746 at 

undersøge, om det rent faktisk er tilfældet, at nogen regioner sender eller har 

sendt penge retur fra psykiatrihandlingsplanen, sådan som Anne Skaksen (V) 

oplyste i P1 Debat den 5. juli 2016, at man har gjort i Region Nordjylland?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse af spørgsmålet anmodet om bidrag fra 

Danske Regioner. Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bi-

draget er modtaget, og forventer at kunne gøre dette medio oktober. 

 

 

Med venlig hilsen 
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